
Bestyrelsesmøde 15.05.2025 

Overordnet Grundejerforening Kraghave Vest Høje Taastrup. 

Til stede: Annette, Nicolai, Anders og Jan 

Konstituering af bestyrelsen 

Annette bød velkommen. 

Annette er formand- 

Jan fortsætter som kasserer og webmaster. 

Nicolai er næstformand. 

Anders er almindeligt bestyrelsesmedlem. 

Vi lader referattjansen gå på omgang. 

Der findes en mailliste: bestyrelsen@kragehavevest.dk, som går til alle bestyrelsesmedlemmer. 

Anders er blevet koblet på foreninger@kragehavevest.dk. 

Generalforsamling mv. 

Vi har skrevet til kommunen omkring præcisering af ansvaret for vedligehold af selve søen. Bo har skrevet 

som tidligere formand – Annette følger op. Og prøver også at høre omkring støjvold. 

Grønne områder 

Nicolai foreslår, at vi i bestyrelsen starter med at sætte rammerne for, så vi alle kan se os i løsningen. 

Udgangspunkt for vedligehold af skovbælter er udarbejdet og sendes til bestyrelsen – vi arbejder videre ud 

fra det. 

Planen udsendes til alle, når vi har en ide om, hvor meget vi kan nå og hvornår. 

Annette finder kontaktoplysninger på Niels H. Larsen hos Gottlieb. 

Anders kontakter Gottlieb og evt. et par andre for et tilbud på fjernelse af inderste brynrække. 

Eventuelt 

Intet. 

Næste møde 

Mandag 16. juni 2025 kl. 20.00 på Teams 

mailto:bestyrelsen@kragehavevest.dk
mailto:foreninger@kragehavevest.dk

